
Vragen van D66 aan het college over zorgen over de politiecapaciteit G&V 
 

Onlangs verschenen er artikelen in de landelijke pers (Volkskrant 3 augustus en NRC 21 

augustus, bijgaand de links) met grote zorgen over de capaciteit van de politie. De politie zou 

kampen met een capaciteitsgebrek en zou de komende zeven jaar 17.000 nieuwe agenten 

nodig hebben. In het artikel van de Volkskrant wordt Pieter van Vollenhoven geciteerd. Hij 

stelt dat boa’s feitelijk het gat vullen dat met de nationalisering van de politie is ontstaan in 

buurten en wijken. (Discussienota van de Stichting Maatschappij en Veiligheid) "Politie en 

handhavers werken niet met, maar apart van elkaar, stelt Van Vollenhoven in zijn 

discussiestuk. Ze delen geen kennis en geen acties. Om het capaciteitstekort onder agenten 

terug te dringen, stelt Van Vollenhoven onder meer voor dat boa’s als surveillanten bij de 

politie worden gevoegd." 

D66 heeft de volgende vragen: 

* Hoe zijn de prognoses voor de politiecapaciteit in de Gooi en Vechtstreek? 

* Op welke wijze wordt er gewerkt aan de instroom? Is dat toereikend? 

* Wordt er in Hilversum nagedacht om BOA’s als surveillanten bij de politie te voegen om 

het capaciteitstekort op te heffen? 

* Herkent u in Hilversum het beeld van de samenwerking tussen de politie en BOA’s zoals 

Van Vollenhoven dat schetst? 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/handhavers-gaan-ongewapend-door-de-

wetteloze-jungle-van-amsterdam-is-dat-verantwoord-

~b84ec508/?utm_campaign=shared_earned&utm_medium=social&utm_ 

source=copylink 

https://www.nrc.nl/nieuws/2018/08/21/hoe-de-overheid-de-tekorten-heeft-laten-oplopen-

a1613802 

Anne S. de Jong | D66 Hilversum 
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